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Σε γρίφο εξελίσσεται έως τώρα η μεσαία γραμμή του Ολυμπιακού και ενώ τα κρίσιμα παιχνίδια με την 
Μακάμπι Χάιφα πλησιάζουν. Η εικόνα με τον Άρη ήταν με τα ups και τα downs γενικά και το ζήτημα είναι οι 
πρωταθλητές να παρουσιαστούν όπως πρέπει για να πάρουν την πρόκριση. Για εκείνον που είναι μεγάλο τεστ 
από εδώ και πέρα πως θα είναι και τι ευκαιρίες θα πάρει, είναι δίχως αμφιβολία ο Ζοάο Καρβάλιο.
Ήρθε με σπουδαίες περγαμηνές από τη Νότιγχαμ Φόρεστ, ένας παίκτης που θα πρόσφερε ευκαιρίες στον 
άξονα. Πάντως, έως τώρα δεν έχει κάνει το… μπαμ και το θέμα είναι τι σκέφτεται για εκείνον ο Πέδρο 
Μαρτίνς. Ο Καρβάλιο έκανε 16 ματς πέρυσι με τον Ολυμπιακό με 2 γκολ και 3 ασίστ αλλά τουλάχιστον με τα 
δεδομένα που υπάρχουν δε φαίνεται να είναι εκείνος από τον οποίο θα ξεκινά η 11άδα.
Ακόμα και τα όσα ακούγονται περί προσθήκης του Στάιλς, ενός παίκτη που έπαιζε στην Μπάρνσλεϊ και είναι 
παίκτης άξονα κάτι δείχνει. Τεστ, λοιπόν, η φετινή σεζόν για τον Καρβάλιο και κατά πόσο μπορεί να σταθεί στο 
ύψος των περιστάσεων ενός μεγάλου κλαμπ όπως είναι ο Ολυμπιακός. Τα παιχνίδια με την Μακάμπι ίσως και 
να είναι ενδεικτικά για το τι θα γίνει φέτος με τον Καρβάλιο.

Αν και ο ΠΑΟΚ έδωσε στη Νόριτς Τζόλη και Γιαννούλη, απέχει ακόμα από το να μπορεί να προμοτάρει 
στο εξωτερικό ποδοσφαιριστές δικούς του ώστε να αλλάξει επίπεδο και στο κομμάτι του selling club.
Η μεγάλη ευκαιρία είναι φέτος και είναι και μεγάλη ευκαιρία του Λουτσέσκου να απαντήσει σε όσους 
λένε πως δε δίνει ευκαιρίες στους μικρούς και ότι από την στιγμή που στηρίζεται σε ορισμένους 
παίκτες δεν τους βγάζει με τίποτα. Οι Τσιγγάρας, Λύρατζης φυσικά και είναι άλλο διαφορετικό θέμα 
μια και έχουν δείξει και οι δύο ότι μπορούν να παίξουν βασικοί στον ΠΑΟΚ. Ακολουθεί μια τετράδα 
όμως που είναι μεγάλο στοίχημα. Ο στόπερ Κουλιεράκης για τον οποίο ήδη έγινε μεγάλος ντόρος, οι 
επιθετικοί Κωνσταντέλιας, Κούτσιας, που περιμένουν ακόμα να πάρουν σερί ματς και φυσικά ο μπακ 
Τζίμας, που ήταν να πάει στον ΠΑΣ αλλά μάλλον θα μείνει στην Τούμπα. Είναι μεγάλη η ευκαιρία για 
ΠΑΟΚ, να φανεί και πως θα το διαχειριστούν.

ΔΥΣΚΟΛΑ 
ΜΟΝΟΠΑΤΙΑ

ΜΕΓΑΛΗ 
ΕΥΚΑΙΡΙΑ
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Στην ΑΕΚ η όλη κουβέντα έχει περιστραφεί γύρω από τους στόπερ και τον Πινέδα. Λογικό και επόμενο μια και 
είναι τα πιο βασικά κενά όσον αφορά την 11άδα. Κάθε μεταγραφικός σχεδιασμός όμως έχει παγίδες. Και 
για την ΑΕΚ είναι πως υπάρχουν και άλλα κενά. Αν ο Ανσαριφάρντ τελικά δεν υπολογιστεί για φέτος, αν δεν 
μείνει ο Άμραμπατ, η ΑΕΚ τι πλάνο έχει για να τους αντικαταστήσει. Δεν μπορεί να πάει με μια μόνο 11άδα και 
ας μην έχει ευρωπαϊκά κύπελλα. Ο ανταγωνισμός κάνει βήματα μπροστά και δε γίνεται λόγος μόνο για τον 
Ολυμπιακό και τον ΠΑΟΚ αλλά και για τον Παναθηναϊκό και τον ΠΑΟΚ. Και μπορεί η μη συμμετοχή στην Ευρώπη 
να είναι καλή δικαιολογία αλλά κάποια στιγμή θα τελειώσει. Και το πρωτάθλημα σε 40 ημέρες θα κάνει 
σέντρα. Η ΑΕΚ λοιπόν θέλει δύο στόπερ και μέσο αλλά θέλει και εξτρέμ, επιθετικό, για να μην πούμε δύο 
εξτρέμ.

Είναι σπουδαία η μεταγραφή του Ζερβινιό στον Άρη. Είναι από τα μεγάλα ονόματα που έχουν έρθει στην 
Ελλάδα. Ειδικά σε Άρσεναλ και Ρόμα έδειξε δείγματα του σπουδαίου του ταλέντου και οι δύο ομάδες για 
να τον αποκτήσουν είχαν δώσει 20 εκατομμύρια ευρώ. Ήταν μια 5ετία μαγική για τον Ζερβινιό, ειδικά στο 
Λονδίνο κάποια στιγμή όλοι πίστεψαν πως θα έμενε για χρόνια. Είναι δύσκολη η Premier League όμως και 
δεν κατάφερε να στεριώσει. Το ζήτημα για τον Άρη είναι να πιάσει έστω και τη μισή απόδοση που μπορεί. 
Θα φτάνει για το επίπεδο του ελληνικού ποδοσφαίρου. Υπάρχει όμως και ρίσκο μην κρυβόμαστε πίσω από 
το δάχτυλό μας. Η ηλικία του μια και φτάνει τα 35 αλλά και το γεγονός πως πέρυσι λόγω εγχείρισης στους 
συνδέσμους είχε μείνει έξω 7 μήνες. Συν ότι δεν έχει κάνει προετοιμασία.

ΕΙΝΑΙ ΠΟΛΛΑ

ΤΟ ΡΙΣΚΟ
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Η μεγάλη μεταγραφή αναμένεται να κλείσει το επόμενο 24ώρο 
με τον Ζερβινιό να αναμένεται σήμερα στη Θεσσαλονίκη για να 
περάσει ιατρικά. Αν είναι όλα καλά τότε ο παίκτης θα υπογρά-
ψει το συμβόλαιό του. Εκτός από στόπερ, ο Άρης κοιτάει για μια 
προσθήκη και στη μεσαία γραμμή και μάλιστα ψηλά στην άξονα 
και εξετάζει την περίπτωση του Μανού Γκαρσία.

Επιτέλους. Λευκός καπνός για το μεταγραφικό σίριαλ του 
καλοκαιριού για την ΑΕΚ. Όπως είπε ο πρόεδρος της Θέλτα και 
επιβεβαίωσε και η ΑΕΚ, οι δύο πλευρές είναι μια ανάσα από τη 
συμφωνία για τον Ορμπελίν Πινέδα. Ο Μεξικάνος χαφ ήταν αυ-
τός που ήθελε ο Αλμέιδα για να παίζει και δεκάρι αλλά και εσω-
τερικός σε 4-3-3. Ο Πινέδα θα έρθει χωρίς οψιόν αγοράς ως 
δανεικός.

Η Ανκαραγκουτσού ανακοίνωσε και τυπικά τη μεταγραφή του 
Φεντερίκο Μακέντα, ο οποίος έφυγε ως ελεύθερος από τον Πα-
ναθηναϊκό. Αν μη τι άλλο όχι και κάτι συνηθισμένο αλλά ήθελαν 
οι Κυπελλούχοι να γλιτώσουν το συμβόλαιό του. Ο Παναθηναϊκός 
είναι στην αναζήτηση δεκαριού αλλά προς το παρόν δεν έχει φτά-
σει σε συμφωνία. Ψάχνει και για στόπερ.

Ο Κάλεντ Νάρει πλησιάζει στην Τούμπα. Σύμφωνα με όσα δι-
αρρέονται ξανά, ο ΠΑΟΚ δίνει 1,5 εκατομμύριο ευρώ στην Φορ-
τούνα Ντίσελντορφ και παίρνει τον Γερμανό εξτρέμ. Ότι είχε γρά-
ψει δηλαδή προ λίγων ημερών ο Agent Greek. Θα υπάρχει και 
μπόνους στόχων στη γερμανική ομάδα. Σε καλό δρόμο για ακό-
μα μια μέρα οι συζητήσεις με την Τίγκρες για τον Σοτέλδο.

Το θέμα του εξτρέμ είναι αυτό που έχει μπει ως προτεραιότητα 
στον Ολυμπιακό χωρίς ακόμα λευκό καπνό. Η πρόταση στην Σπόρτινγκ 
για τον Καμπράλ δεν έγινε δεκτή αλλά οι πρωταθλητές αναμένεται να 
το κυνηγήσουν κι άλλο. Στη λίστα για τον άξονα ως 8 και 10 βρίσκεται 
και ο Κάλουμ Στάιλς που παίζει στην Μπάρνσλεϊ της League One. Χα-
μηλή κατηγορία, λέγεται πως είναι καλός παίκτης.



1
CHAMPIONS LEAGUE 20:00

ΝΤΙΝΑΜΟ ΜΠΑΤΟΥΜΙ-ΣΛΟΒΑΝ ΜΠΡΑΤΙΣΛΑΒΑΣ
2 DNB 1,95

Στο πρώτο ματς οι δύο ομάδες σπατάλησαν αρκετές ευκαιρίες 
με το 0-0 να αφήνει τα πάντα ανοιχτά.

Φαβορί δεν υπάρχει στη Γεωργία και έτσι αναμένω μία άκρως 
ενδιαφέρουσα αναμέτρηση.

ΣΥΝΤΗΡΗΤΙΚΟ ΠΟΝΤΑΡΙΣΜΑ ΣΤΟ ΔΙΠΛΟ
ΠΡΟΤΑΣΗ:

3
CHAMPIONS LEAGUE 21:00
ΦΕΡΕΝΤΣΒΑΡΟΣ-ΤΟΜΠΟΛ

2+1,5 1,77
Οι Κάζακοι απέδειξαν στο πρώτο ματς ότι δεν θα είναι εύκολο εμπόδιο 

για τους Ούγγρους. Αν ήταν πιο εύστοχοι στη τελική προσπάθεια θα 
μπορούσα να πάρουν και το παιχνίδι. Η Φερεντσβάρος είναι το φαβορί 

αλλά δεν πρέπει να υποτιμήσει την Τομπόλ.

ΠΡΟΤΑΣΗ:
ΣΤΗΡΙΖΟΥΜΕ ΣΥΝΤΗΡΗΤΙΚΑ ΤΟΥΣ ΦΙΛΟΞΕΝΟΥΜΕΝΟΥΣ

ΕΠΙΛΟΓΕΣ ΓΙΑ ΟΛΟΥΣ 
ΤΟΥΣ ΠΑΙΧΤΕΣ ΣΤΗ 

ΣΗΜΕΡΙΝΗ ΜΑΣ ΣΤΗΛΗ
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2
CHAMPIONS LEAGUE 20:00
ΣΟΛΙΓΚΟΡΣΚ-ΜΑΡΙΜΠΟΡ

2 DNB 1,85
Το champions league θα παίξει μπάλα στη σημερινή μας στήλη.

Έμπλεξε η Μάριμπορ καθώς δεν κατάφερε να εκμεταλλευτεί την έδρα 
της. Διψάνε για διάκριση οι Λευκορώσοι και με το κοινό μαζί τους θα τα 

δώσουν όλα για την πρόκριση.

Η ΜΑΡΙΜΠΟΡ ΕΧΕΙ ΤΟ ΠΡΟΒΑΔΙΣΜΑ
ΠΡΟΤΑΣΗ:

5

ΦΙΛΙΚΑ ΣΥΛΛΟΓΩΝ 18:00
ΚΡΟΜΕΡΙΖ-ΣΛΟΒΑΤΣΚΟ Β

OVER 3,5 2,00
Στις μικρές κατηγορίες της Τσεχιάς αγωνίζονται  αμφότερες και 

προετοιμάζονται για την πρώτη σέντρα.
Στα φιλικά συνηθίζουν να παίζουν ανοιχτά δίνοντας χρόνο σε όλους τους 

παίκτες.

ΤΑ ΓΚΟΛ ΕΧΟΥΝ ΤΗΝ ΤΙΜΗΤΙΚΗ ΤΟΥΣ
ΠΡΟΤΑΣΗ:

6

ΤΣΕΧΙΑ 18:00
ΝΟΒΕ ΣΑΝΤ-ΖΝΟΪΜΟ

OVER 3,75 2,10
Θα κλείσουμε με ταξίδι ξανά στη Τσεχία και ποντάρισμα φυσικά στα γκολ.

Συνεχόμενα φιλικά για την Ζνόιμο ώστε να είναι έτοιμη όταν πρέπει.
Κόντρα στην Νόβε αναμένεται να παραταχθεί με φουλ επιθετικό πλάνο.

Η ΑΓΟΡΑ ΣΥΜΜΑΧΟΣ ΜΑΣ ΣΤΑ ΓΚΟΛ
ΠΡΟΤΑΣΗ:

4
ΦΙΛΙΚΑ ΣΥΛΛΟΓΩΝ 11:30

ΟΤΡΟΚΟΒΙΤΣΕ-ΣΙΓΜΑ ΟΛΟΜΟΥΤΣ Β
OVER 3,5 1,83

Τα φιλικά ξανά σε δράση και φυσικά θα είναι στις επιλογές μας.
Για την νέα σεζόν ετοιμάζονται αμφότερες και ευελπιστούν σε μια καλύτερη 

αγωνιστική χρονιά. Ανοιχτό ματς αναμένω με γκολ και κόρνερ,

ΚΥΝΗΓΑΜΕ ΤΑ ΓΚΟΛ,ΠΟΛΛΑ ΓΚΟΛ
ΠΡΟΤΑΣΗ:



 

ΓΡΑΦΕΙ Ο 
ΓΙΑΝΝΗΣ 

ΤΕΡΙΛΙΔΗΣ

Ένα νέο βήμα στη σπουδαία του καριέρα ξεκινάει ο Κώ-
στας Ζαμπέτας. Ο έμπειρος τεχνικός, ο οποίος για διά-
στημα τριών τελευταίων ετών και μέχρι τον περασμένο 
Δεκέμβριο βρέθηκε στην άκρη του πάγκου της Ιεράπο-
λης, αποδέχθηκε την πρόταση που του κατέθεσε η νε-
οσύστατη διοίκηση του Α.Ο. Περιστερίου για την ανάλη-
ψη των τυχών της Κ-18. Ο επιτυχημένος τεχνικός είχε 
ξαναδουλέψει σε τμήματα υποδομών στο Αιγάλεω και 
συγκεκριμένα την ομάδα Κ-16 του «Σίτι» , όταν η σπου-
δαία εκείνη ομάδα των δυτικών προαστίων μεσουρανού-
σε στα «σαλόνια» της Super League, φτάνοντας στο ση-
μείο να αγωνιστεί και στις ευρωπαϊκές διοργανώσεις 
και συγκεκριμένα στην φάση των ομίλων του – τότε – 
Κυπέλλου ΟΥΕΦΑ, Έχει την στόφα, τις γνώσεις, αλλά 
και την δυνατότητα να βελτιώνει και αν αναδεικνύει τα-

λαντούχους ποδοσφαιριστές. Κάτι, όπου άλλωστε το έχει 
αποδείξει σε όσες ομάδες έχει εργαστεί. Ο Κώστας Ζα-
μπέτας αναφερόμενος στην νέα σελίδα της προπονητι-
κής του διαδρομής άνοιξε την καρδιά του στο «Αθλητι-
κό Πνεύμα» και στάθηκε στους τομείς που τον οδήγησαν 
σε αυτή την καινούρια πρόκληση που έχει μπροστά του: 
«Καταρχάς νιώθω πολύ χαρούμενος που μου δίνεται η 
δυνατότητα να ξαναεργαστώ σε τμήματα υποδομών μετά 
το 2004 όταν είχα δουλέψεις την Κ-16 του Αιγάλεω. Η 
αλήθεια είναι ότι είχα δεχθεί κάποιες κρούσεις συλ-
λόγων να αναλάβω ανδρικά τμήματα. Όμως τελικά δεν 
συμφώνησα. Η πρόταση του Α.Ο. Περιστερίου και κυρί-
ως ο τρόπος που με προσέγγισαν οι ιθύνοντες του συλ-
λόγου με έπεισε να πω σχεδόν αμέσως το ναι. Με κάλυ-
ψαν πλήρως. Με γεμίζει πολύ το γεγονός ότι θα εργαστώ 
σε τμήματα υποδομών και μου δίνει τεράστιο κίνητρο . 
Είναι λιγότερο ψυχοφθόρο και παράλληλα μου δίνεται 
η δυνατότητα να αφήσω σπουδαίο έργο και παρακατα-
θήκη για τη συνέχεια. Ευελπιστούμε σε μία αγαστή συ-
νεργασία».

ΦΟΙΝΙΚΑΣ ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ 
Την μεταγραφική του αντεπίθεση σε όλα τα μέτωπα συ-
νεχίζει ακάθεκτος ο Φοίνικας Περιστερίου όσον αφορά 
τη χάραξη του σχεδιασμού της επόμενης περιόδου Κάτω 
από αυτό το πρίσμα, οι ιθύνοντες του φιλόδοξου συλ-
λόγου των δυτικών προαστίων κινήθηκαν μεθοδικά και 
με αστραπιαίες ενέργειες προχώρησαν στην απόκτηση 
του έμπειρου γκολκίπερ Δημήτρη Παπαδιώτη, που προ-
έρχεται από τον συντοπίτη Ηρακλή. Αναλυτικά η ανακοί-
νωση: «Σε μια ακόμη μεταγραφή προχώρησε η ομάδα 
μας! Την απόκτηση του Δημήτρη Παπαδιώτη από τον Ηρα-
κλή Περιστεριού ανακοινώνει η ομάδα μας καθώς ήρθε 
σε συμφωνία με τον ικανό τερματοφύλακα για την επό-
μενη αγωνιστική σεζόν. Έτσι καλύφτηκε με τον καλύτε-
ρο τρόπο το κενό του Τζανετου Μωτου, τον οποίο ο πρό-
εδρος Αλέξης Μαργαρίτης και η διοίκηση ευχαριστούν 
για την προσφορά του και του εύχονται καλή συνέχεια. 
Η πόρτα του συλλόγου θα είναι πάντα ανοιχτή για αυτόν. 
Δεν λέμε αντίο, αλλά στο επανιδείν…»

Α.Ο. ΠΕΡΙΣΤΕΡΙΟΥ

ΖΑΜΠΕΤΑΣ: «Η ΠΡΟΤΑΣΗ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ 
ΜΕ ΚΑΛΥΨΕ ΠΛΗΡΩΣ...»

Άρης Γκάνιας 
Τεχνικός 
Διευθυντής για 
όγδοη σεζόν! 
Αποφασισμένοι να υπερα-
σπιστούν ως κόρη οφθαλ-
μού το επιτυχημένο μοντέλο 
των τελευταίων ετών πα-
ρουσιάζονται στην Α.Ε. Ελευ-
θερούπολης και αυτό φρο-
ντίζουν να το επιδεικνύουν 
σε κάθε περίπτωση. Τρανό 
παράδειγμα συνιστά η επέ-
κταση της συνεργασίας του 
συλλόγου με το Άρη Γκά-
νια για όγδοη διαδοχική σε-
ζόν στην νευραλγική θέση 
του τεχνικού διευθυντή. Με 
τον σύλλογο των βορεί-
ων προαστίων να προβαίνει 
στην παρακάτω ανακοίνω-
ση: «Γκάνια για όγδοη συνε-
χόμενη χρονιά ανακοινώ-
νει η Α.Ε Ελευθερούπολης 
για Τεχνικό Διευθυντή Πο-
δοσφαίρου του συλλόγου 
της. Η Α.Ε Ελευθερούπολης 
ανακοινώνει, μετά και την 
συγκρότηση του νέου Διοι-
κητικού Συμβουλίου με τρι-
ετή θητεία, υπό την Προε-
δρία του Χούσου Γιάννη , την 
επέκταση της συνεργασίας 
της, με τον Διευθυντή Ποδο-
σφαίρου του Συλλόγου , Άρη 
Γκάνια για όγδοη συνεχόμε-
νη χρονιά. Η φυσική παρου-
σία του Άρη Γκάνια καθημε-
ρινά στο Σύλλογο από την 
Ακαδημία μέχρι και το Αν-
δρικό τμήμα, αποτελεί ένα 
πολύ σημαντικό κομμάτι που 
συνεισφέρει στη δημιουρ-
γία, την ανάπτυξη, την επο-
πτεία, την επίτευξη των στό-
χων του συλλόγου, αλλά 
και την προάσπιση των συμ-
φερόντων αυτού. Η συνέχι-
ση της συνεργασίας με τον 
Άρη Γκάνια – Καθηγητή Φυ-
σικής Αγωγής, διπλωμα-
τούχου προπονητή UEFA A’ 
και κατόχου Μεταπτυχιακού 
στην Διοίκηση του Αθλητι-
σμού- είναι συνώνυμο της 
σταθερότητας και της διαρ-
κούς βελτίωσης του συλλό-
γου μας. Τον ευχαριστού-
με πολύ για τις πολύτιμες 
υπηρεσίες του και του ευ-
χόμαστε καλή συνέχεια στο 
δύσκολο έργο του. Τις επό-
μενες ημέρες αναμένεται 
να ανακοινωθούν οι αποφά-
σεις του ΔΣ σχετικά με τον 
σχεδιασμό ολόκληρου του 
συλλόγου.»

Σε πλήρη εγρήγορση βρίσκονται στον 
Γκυζιακό όσον αφορά τη χάραξη του 
σχεδιασμού της επόμενης απαιτητι-
κής περιόδου. Τα άτομα που ηγούνται 
των τυχών του φιλόδοξου σωματεί-
ου των κεντρικών προαστίων με πρω-
τεργάτη τον Πρόεδρο Δημήτρη Καβ-
βαδία συνεχίζουν να καταστρώνουν 
τα πλάνα τους ευελπιστώντας στη δη-
μιουργία ενός νεανικού κυρίως συ-
νόλου, που θα έχει όλα τα φόντα να 
κοιτάξει στα μάτια όλους τους αντιπά-
λους του και να διεκδικήσει μία πρω-
ταγωνιστική πορεία στο δύσκολο πρω-
τάθλημα της Γ’ ΕΠΣΑ. Κάτω από αυτό 
το πρίσμα ανανεώθηκε η συνεργασία 
με δύο σημαντικά στελέχη της ομά-
δας που θα εξακολουθήσουν να φο-
ράνε τα «πορτοκαλί» και την επόμε-
νη σεζόν. Αμφότεροι διακρίνονται στη 
θέση του κεντρικού αμυντικού κι ενδέ-
χεται να αποτελέσουν χρήσιμα εργα-
λεία για τον προπονητή Μάκη Ντέτσικα. 
Ο λόγος για το 37χρονο Έρη Αδαμίδη 
και τον 27χρονο Θανάση Παναγιώτου. 
Την ίδια στιγμή εντείνονται οι επαφές 
για την απόκτηση τριών – τεσσάρων 
έμπειρων παικτών που θα στελεχώ-
σουν το νεανικό κορμό. Ενδεικτικές εί-
ναι οι δηλώσεις του Προέδρου Δημή-
τρη Καββαδία στο «Αθλητικό Πνεύμα»: 
«Βρισκόμαστε σε συνεχείς επαφές 
με παίκτες που αποτελούν μεταγραφι-
κούς στόχους., Οι κινήσεις μας θα εί-
ναι μελετημένες και απόλυτα στοχευ-
μένες. Παράλληλα αυτοί οι έμπειροι 
θα έρθουν να πλαισιώσουν τον νεα-
νικό μας κορμό, Αποσκοπούμε φέτος 
να δουλέψουμε κυρίως με μικρούς , 
φιλόδοξους και ταλαντούχους ποδο-
σφαιριστές που έχουν ισχυρό κίνητρο 
διάκρισης. Πρωταρχικός μας στόχος 
είναι να αποδώσουμε ελκυστικό και 
θεαματικό ποδόσφαιρο και να κάνου-
με τους φιλάθλους μας να χαίρονται 
για το θέαμα που θα παρακολουθούν. Ο 
προπονητής μας Μάκης Ντέτσικας αρέ-
σκεται αν δουλεύει με νεαρούς ποδο-
σφαιριστές και νομίζω ότι του δίνεται η 
δυνατότητα να χτίσει πολύ γερά θεμέ-
λια.» Η έναρξη της θερινής προετοιμα-
σίας έχει οριστεί για τις 17 Αυγούστου.

ΓΚΥΖΙΑΚΟΣ  
Ανανέωσαν οι 
Αδαμίδης και 
Παναγιώτου

ΟΡΦΕΑΣ ΑΙΓΑΛΕΩ

Ανανέωσε με τον Γιώργο 
Τριανταφυλλίδη 
Με αμείωτη ένταση συνεχίζουν στον Ορφέα Αιγάλεω τις ενέρ-
γειές τους που άπτονται στην χάραξη του σχεδιασμού της επό-
μενης ιδιαίτερα απαιτητικής σεζόν. Τα άτομα όπου ηγούνται 
των τυχών του φιλόδοξου όσο και ιδιαίτερα δημοφιλούς σω-
ματείου των δυτικών προαστίων δεν σταματούν τις ενέργειες 
τους που αφορούν στην διαμόρφωση ενός πολύ δυνατού και 
αξιόπιστου ρόστερ. Ικανού να διεκδικήσει μία αξιόλογη πο-
ρεία στο επερχόμενο δύσκολο πρωτάθλημα της Β’ Κατηγορί-
ας ΕΠΣΑ. Σε αυτό το πλαίσιο συνεχίζονται οι επαφές κυρίως 
με τους ποδοσφαιριστές που απαρτίζουν τον τωρινό κορμό. 
Έτσι, λοιπόν, ανακοινώθηκε η επέκταση της συνεργασίας με 
τον 18χρονο ακραίο επιθετικό Γιώργο Τριανταφυλλίδη. Ανα-
λυτικά η ανακοίνωση «Η Διοίκηση του Ορφέα Αιγάλεω είναι 
στην ευχάριστη θέση να ανακοινώσει την ανανέωση της συ-
νεργασίας της με τον ποδοσφαιριστή Τριανταφυλλίδη Γιώργο 
Ο 18χρονος ακραίος επιθετικός παρόλο που δεν αγωνίστηκε 
αρκετά πέρυσι λόγω Πανελληνίων , πρόκειται για ένα εξαι-
ρετικό νέο και δικό μας παιδί που θα τραβήξει αρκετά βλέμ-
ματα. Γιώργο καλή σεζόν !!»
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ΕΛΕΥΘΕΡΟΥΠΟΛΗ



ΑΠΑΓΟΡΕΥΕΤΑΙ η αναδημοσίευση, η αναπαραγωγή, ολική, μερική, 
ή περιληπτική, ή κατά παράφραση, ή διασκευή - απόδοση του 
περιεχομένου της εφημερίδας με οποιονδήποτε τρόπο, μηχανικό, 
ηλεκτρονικό, φωτοτυπικό, ηχογράφησης ή άλλον, χωρίς προηγούμενη 
γραπτή άδεια του εκδότη. Νόμος 2121/1993 και κανόνες Διεθνούς 

Δικαίου που ισχύουν στην Ελλάδα.

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ 
EDITS & MAGS

ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ ΣΥΝΤΑΞΗΣ 
Γιάννης Χωριανόπουλος

DIGITAL ART & DESIGN  
Γιώργος Κοσεντίνος

ΕΜΠΟΡΙΚΟ ΤΜΗΜΑ 
Αντώνης Νικολόπουλος

sales@sportime.gr

ΥΠΕΥΘΥΝH ΑΤΕΛΙΕ 
Ρόιλα Κοράλλη

ΦΩΤΟΓΡΑΦΙΕΣ
INTIME 

ΑΡΧΙΣΥΝΤΑΚΤΗΣ 
Γιώργος Καραχάλιος

ΕΚΔΟΤΗΣ 
Περικλής Γκιόλιας 

ΓΕΝΙΚΟΣ ΔΙΕΥΘΥΝΤΗΣ

Γεράσιμος Μανωλίδης 

ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ: Ιφιγενείας 47, Νέο Ηράκλειο Τ.Κ.: 142 31 Τηλ.: 210-6871137 Fax: 210-6871001 email: info@sportime.gr

 γραφει ο ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΩΡΙΑΝΟΠΟΥΛΟΣ
Λόγια εχθρικά...

Η ΜΕΤΑΓΡΑΦΗ ΤΟΥ ΖΕΡΒΙΝΙΟ  
ΒΑΖΕΙ ΤΟΝ ΑΡΗ ΣΕ ΑΛΛΟ ΕΠΙΠΕΔΟ

ΧΤΙΖΕΙ ΚΑΤΙ
ΚΑΛΥΤΕΡΟ

Ο Άρης με την περσινή του πορεία κατόρθωσε να βάλει το νερό στ’ αυλάκι. Η πρόκριση στα ευρωπαϊκά 
κύπελλα σε μια σεζόν που έφερε αλλαγή προπονητή και την έλευση μιας σημαντικής προσωπικότητας όπως 

είναι ο Μπούργος, ήταν mission accomplished.

Το πέρυσι είναι πέρυσι όμως και το ζήτημα είναι η εξέλιξη. Ο Άρης δεν μπορεί να είναι ικανοποιημένος 
και φέτος με την 4η θέση. Θέλει κάτι καλύτερο. Ο Καρυπίδης το χτίζει αλλά θα πρέπει όσοι ήρθαν να 

παρουσιάσουν και στο γήπεδο μια ομάδα συμπαγής που θα παίρνει τα αποτελέσματα.

Ένας τίτλος, μεγάλες νίκες και καλύτερη μπάλα θα είναι εξέλιξη. Ο Γκρέι, ο Νταμπό, ο Καμάτσο 
είναι σπουδαίες κινήσεις. Στα στόπερ χρειάζεται και κάτι ακόμα. Φαμπιάνο, Μπράμπετς είναι καλό 

δίδυμο αλλά θέλει προσθήκη.

Ο Ζερβινιό μπορεί να μην είναι μεταγραφή άμυνας αλλά είναι μεταγραφή άλλων ετών. Τότε που ο κόσμος 
θα πήγαινε στο αεροδρόμιο. Είναι σπουδαία μεταγραφή λοιπόν ο Ζερβινιό αλλά θα πρέπει ο Μπούργος να 

τον προσαρτήσει και στο στυλ παιχνιδιού που θέλει.

Μπορεί να προσφέρει λύσεις στα πλάγια, στον φορ, σε ανοικτό παιχνίδι.
Όταν θα βρεθεί σε καλή κατάσταση και χρειάζεται χρόνος για αυτό, τότε ο Άρης θα κερδίσει πολλά.


